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Protokół Nr XV/20   

z XV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 31 stycznia 2020 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy ul. 

Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  

i sposobu przyznawania tych świadczeń.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica w 2020 r.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVII/394/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Łobżenica.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Łobżenica na rok szkolny 2019/2020.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Piesno w gminie 

Łobżenica na lata 2018-2023.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Kościerzyn 

Mały w gminie Łobżenica na lata 2018-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Wiktorówko  

w gminie Łobżenica na lata 2018-2023. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Witrogoszcz - 

Osada w gminie Łobżenica na lata 2018-2023. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Kunowo  

w gminie Łobżenica na lata 2018-2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Fanianowo  

w gminie Łobżenica na lata 2020-2024. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Chlebno.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2020 roku.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego  

za pomnik przyrody.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Kunowo, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w miejscowości Piesno, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Kruszki, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Witrogoszcz, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Wiktorówko, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Witrogoszcz Kolonia, stanowiącej 

własność Gminy Łobżenica.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Witrogoszcz Kolonia, stanowiącej 

własność Gminy Łobżenica.  
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26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej  

z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla farmy fotowoltaicznej we wsi Walentynowo.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Izdebki dla działki 75.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7.  

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.  

31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na 

pokrycie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 

Gminy Łobżenica – Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy 

Sp. z o.o.  

32. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

33. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok.  

34. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok.  

35. Przedłożenie planów pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok.  

36. Interpelacje, zapytania radnych. 

37. Wolne głosy i wnioski. 

38. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:10 otworzył XV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie  z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2019 r.  poz. 506 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.    
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Oznajmił, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Pan Przewodniczący poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie powitał radnych  

i gości.  

  

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa, 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor 

Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot, Radca Prawny 

Katarzyna Paczyńska, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciel mediów lokalnych.       

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Krzysztofa Poznania o podejście na środek sali sesyjnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że Pan Krzysztof Poznań jest laureatem nagrody Łobżenicki Dzik, ale  

z przyczyn osobistych nie mógł uczestniczyć w spotkaniu noworocznym. Oznajmił, że Pan 

Krzysztof jest emerytowanym nauczycielem, historykiem, pasjonatem Krajny, Łobżenicy  

i naszej Gminy. Powiedział: „Ta nagroda jest właśnie dowodem uznania za Pana 

prohistoryczną, prokulturową działalność. (…) Liczymy na dalszą Pana pracę, jeżeli 

oczywiście zdrowie, siły i Pana entuzjazm pozwoli”.  

 

Burmistrz Łobżenicy wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli Panu Krzysztofowi 

Poznań nagrodę „Łobżenicki Dzik 2020”. 

 

Pan Krzysztof Poznań 

Oznajmił, że nie spodziewał się takiego wyróżnienia. Oświadczył: „Pracować będę dalej  

i będę robił to co bardzo lubię, a ponieważ kocham Łobżenicę, okolicę, Krajnę, to taki już 
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będę pewno do śmierci mojej. Obiecuję, że będę dalej działał”. Podziękował żonie za okazaną 

pomoc oraz za to, że „wszystko to znosi”. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa 

Złożyła gratulacje Panu Krzysztofowi Poznań w imieniu Towarzystwa Miłośników 

Łobżenicy, którego jest on członkiem. Poinformowała również, że została wydana książka  

o powstańcach. 

 

Radni otrzymali publikację pt. „Pamiętamy! Powstańcy Wielkopolscy z gminy Łobżenica”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że temat powstańców był zaniedbany przez wiele lat. Powiedział: „Wiedzieliśmy, 

że powstanie było, ale w jakiś taki sposób niemrawy do tego podchodziliśmy. Nie 

wiedzieliśmy, jak to świętować. Myślę, że ten ostatni rok był rokiem ogromnej pracy 

analitycznej związanej z ustaleniem faktów historycznych i efektem tych faktów 

historycznych proszę Państwa jest ta wspaniała książka”.  

Pan Burmistrz oświadczył, że powstanie wielkopolskie powinno być dla nas najbliższym  

z wydarzeń historycznych. Dodał, że dzień 25 stycznia należy właściwie świętować. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa 

Poinformowała, że nakład publikacji o powstaniu wielkopolskim był niewielki. Oznajmiła: 

„Po tym momencie, kiedy była uroczystość na cmentarzu, jeszcze się sporo rodzin odezwało, 

a publikacja już była składana, była w druku, także będzie jeszcze uzupełniana i również 

mogiły będą jeszcze oznakowane. (...) Myślę, że na pewno będzie wznowienie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Annę Gryniewicz, wieloletnią dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, o podejście na środek sali sesyjnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Pani Dyrektor. Chciałem bardzo serdecznie Pani podziękować za ponad 

dwadzieścia lat pracy na rzecz ludzi wymagających wsparcia. Już dużo na ten temat 

mówiliśmy. Chciałem podziękować za kompetencję, za empatię. (...) Poza tym były 

podejmowane różne inicjatywy ponadstandardowe jak Bank Żywności, jak różne akcje, które 
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wspomagały to co ustawowo było zagwarantowane”. Dodał, że nazwisko Gryniewicz będzie 

kojarzyło się z pomocą społeczną. 

 

Następnie Burmistrz Łobżenicy wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej złożyli 

podziękowania Pani Annie Gryniewicz za pracę wykonaną na stanowisku Dyrektora Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Pani Anna Gryniewicz 

Podziękowała osobom obecnym w sali sesyjnej za wszystkie lata współpracy, która polegała 

na wspólnym rozwiązywaniu problemów społecznych oraz na poprawie jakości życia naszych 

podopiecznych. Kontynuowała: „Problemy społeczne były, są i będą, bo problemy społeczne 

to ludzie. Ja w swojej pracy starałam się przez te wszystkie lata podnosić swoje kwalifikacje 

zawodowe, żeby ta praca była rzetelna, kompetentna i żeby przynosiła pozytywne efekty. 

Tego wymagałam również od moich współpracowników i mogę Państwa zapewnić, że mój 

następca dostał wykwalifikowaną kadrę, rzetelną kadrę, za którą ja nie będę musiała się 

wstydzić”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że nowym Dyrektorem Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej jest 

Pan Mariusz Gniot. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że w naborze na stanowisko Dyrektora MGOPS Pan Mariusz Gniot był jedynym 

kandydatem. Powiedział, że osoba ta spełniła wszystkie wymagania formalne,  

a przygotowana koncepcja pracy gwarantuje właściwą realizację zadań. Życzył Panu 

Mariuszowi Gniot wszystkiego dobrego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że według listy obecności w dzisiejszych obradach uczestniczy 13 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.   

Radni nieobecni: Adam Tadych, Aleksander Tadych. 
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Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że będziemy pracowali 

zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad.  

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

Powiedział, że protokół był do zapoznania się. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie obrad.  

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej w dniu 20 grudnia 2019 r.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XIV sesji w dniu  

20 grudnia 2019 r.   

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Zapytał, czy Pan Burmistrz chciałby uzupełnić sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że na sugestię Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka sprawozdanie 

zostało rozbudowane. Powiedział, że jeżeli będą „niedostatki to będziemy oczywiście to 

uzupełniali”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że ostatnio odbyło się spotkanie z grupą z Gminy Schrecksbach. Zapytał, jakich 

dokonano ustaleń odnośnie współpracy. Zwrócił uwagę na to, że nie wszyscy radni są 

powiadamiani o takich spotkaniach,  a „jeżeli już to dowiadujemy się o tym z lokalnej prasy, 

z mediów internetowych”. 

Następnie radny Ryszard Biniak zapytał, jakie jest uzasadnienie przyznania dodatku 

specjalnego dla Zastępcy Burmistrza. Powiedział: „Chciałbym jeszcze zwrócić uwagę, że 

dodatek ten ma już charakter ciągły, bo poprzedni dodatek był do 31 grudnia. Następny, na to 

samo zadanie, jest przyznany od 1 stycznia. Ja nie mam nic przeciwko temu, że ktoś dostaje 

pieniądze, tylko chciałbym wiedzieć, żeby była przejrzystość w tym temacie”. Przypomniał, 

że została zatrudniona osoba na stanowisku wiceprezesa spółki komunalnej. Dodał: „Co się 

dzieje, że musi być dodatkowo jeszcze nadzór sprawowany dodatkowy, za gminne  

pieniądze ?” 

  

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Udzielił odpowiedzi na pytanie dotyczące dodatku specjalnego. Poruszył kwestię rozbudowy 

oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Powiedział: „Jesteśmy współinwestorem w jakimś sensie, 

bo i Zakład Gospodarki Komunalnej partycypuje w części finansowej i Gmina, dlatego  

z ramienia Gminy Pan Burmistrz Lewandowski się tą sprawą zajmuje”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że spotkanie z delegacją z Gminy Schrecksbach 

dotyczyło ustalenia planu współpracy na 2020 rok. Zostało zorganizowane na prośbę strony 

niemieckiej. Powiedział, że planowany jest wyjazd grupy 25 osób, sołtysów i radnych, do 

Niemiec. Młodzież niemiecka ma przyjechać na półwysep Sielanka. 

Pan Burmistrz poinformował: „Chcemy jechać rowerami do Schrecksbach. Cztery osoby. (...) 

Burmistrz Lewandowski ma jechać, Mariusz Wiśniewski, ksiądz prawdopodobnie i ja”. 

Wyjazd ma mieć charakter charytatywny. 

Kontynuował: „Dlaczego nie są zapraszani wszyscy radni. Każdy przyjazd czy każdy wyjazd 

to są oczywiście koszty. Ja zawsze dyskutuję to z Przewodniczącym Rady”. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że ostatnia wizyta delegacji z Niemiec miała intensywny 

charakter. Powiedział: „Uszczegółowiliśmy już sprawę samochodu pożarniczego, który 

mamy od nich otrzymać. To była bardzo robocza wizyta”. 
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Oświadczył: „Nie chciałbym nikogo różnić tutaj z radnych. Dyskutujemy zawsze tutaj  

z Przewodniczącym. No nie da się wszystkich, bo to są koszty, no to są wszystko pieniądze. 

Dlatego nie było takiego oficjalnego spotkania. Oczywiście było spotkanie w urzędzie, ale  

w wąskim gronie”. 

Pan Burmistrz dodał, że w marcu Komisja Rewizyjna ma w planie pracy temat przyznawania 

dodatków specjalnych i „wtedy sobie to wszystko wyjaśnimy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

  

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  

i sposobu przyznawania tych świadczeń 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce Pana Burmistrza dotyczącej zmiany roku podjęcia uchwały na 

2020. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Omówił projekt uchwały w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu 

przyznawania tych świadczeń (załącznik nr 7 do protokołu).  

Powiedział również, że dokument ten został skonsultowany ze związkami zawodowymi  

i uzyskał pozytywną opinię. Dodał, że Komisja Oświaty rekomenduje podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do projektu 

uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu przyznawania tych świadczeń wraz z autopoprawką.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/124/20 w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  

i sposobu przyznawania tych świadczeń - wraz z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
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Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica w 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Mariusza Wiśniewskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica w 2020 r. (załącznik nr 9 do protokołu).  

Oznajmił, że uchwała uzyskała pozytywną opinię związków zawodowych i Komisja Oświaty 

rekomenduje o jej podjęcie. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawkach do projektu uchwały dotyczących: 

- zmiany roku podjęcia uchwały na 2020, 

- zmiany treści § 8 na: Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Oznajmił, że autopoprawki będą głosowane wspólnie. Wobec braku uwag zarządził 

głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawki. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica w 2020 r. wraz z autopoprawkami.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/125/20 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Łobżenica w 2020 r. - wraz z autopoprawkami.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVII/394/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVII/394/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica 

(załącznik nr 11 do protokołu).  

Powiedział również, że dokument ten był konsultowany ze związkami zawodowymi. Dodał, 

że Komisja Oświaty rekomenduje podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce dotyczącej zmiany roku podjęcia uchwały na 2020. 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie jej przyjęcia.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVII/394/18 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu 
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wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Łobżenica wraz z autopoprawką.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/126/20 zmieniającą uchwałę Nr XLVII/394/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica - wraz 

z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Łobżenica na rok szkolny 2019/2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Łobżenica na rok szkolny 2019/2020, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Dodał: „Uważam za przedmiotowe podjęcie tej uchwały”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie podjęcie ww. 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/127/20 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Łobżenica 

na rok szkolny 2019/2020, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Piesno  

w gminie Łobżenica na lata 2018-2023  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w dniu dzisiejszym mamy do przyjęcia kilka strategii. Następnie otworzył 

dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej 

strategii rozwoju wsi Piesno w gminie Łobżenica na lata 2018-2023. 

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/128/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Piesno w gminie 

Łobżenica na lata 2018-2023, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Kościerzyn 

Mały w gminie Łobżenica na lata 2018-2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/129/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Kościerzyn Mały  

w gminie Łobżenica na lata 2018-2023, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi 

Wiktorówko w gminie Łobżenica na lata 2018-2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/130/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Wiktorówko  

w gminie Łobżenica na lata 2018-2023, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Witrogoszcz 

- Osada w gminie Łobżenica na lata 2018-2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/131/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Witrogoszcz - Osada  

w gminie Łobżenica na lata 2018-2023, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Kunowo  

w gminie Łobżenica na lata 2018-2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/132/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Kunowo w gminie 

Łobżenica na lata 2018-2023, która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Fanianowo 

w gminie Łobżenica na lata 2020-2024 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Fanianowo w gminie Łobżenica na lata 2020-2024. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/133/20 w sprawie przyjęcia sołeckiej strategii rozwoju wsi Fanianowo w gminie 

Łobżenica na lata 2020-2024, która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Chlebno 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/134/20 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Chlebno, która stanowi załącznik  

nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica  

w 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zwrócił uwagę na dobrą współpracę z Towarzystwem Opieki nad Zwierzętami. Powiedział: 

„Trochę więcej tych środków dajemy, bo to kosztuje, żeby było lepiej, trzeba też i zapłacić. 

(…) W związku z tym, że są efekty, jako Komisja Budżetu zgodziliśmy się na zwiększenie 

środków finansowych na opiekę, na ten program”. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty zwróciła uwagę na jeden aspekt, aby rozpowszechnić 

dane kontaktowe lekarza weterynarii, „żeby każdy wiedział, gdzie może się zgłosić, jeżeli 

zobaczy zwierzę potrzebujące pomocy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Łobżenica w 2020 roku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/135/20 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2020 roku, która 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa 

uznanego za pomnik przyrody 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/136/20 w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za 

pomnik przyrody, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Kunowo, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/137/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w miejscowości Kunowo, stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w miejscowości Piesno, stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/138/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej 

położonej w miejscowości Piesno, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Kruszki, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie ww. 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/139/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w miejscowości Kruszki, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 22 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Witrogoszcz, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/140/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w miejscowości Witrogoszcz, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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Ad. 23 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Wiktorówko, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/141/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w miejscowości Wiktorówko, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 24 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Witrogoszcz Kolonia, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/142/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w miejscowości Witrogoszcz Kolonia, stanowiącej własność Gminy Łobżenica  

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Ad. 25 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w miejscowości Witrogoszcz Kolonia, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/143/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w miejscowości Witrogoszcz Kolonia, stanowiącej własność Gminy Łobżenica  

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zgłosił wniosek o przerwę w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił pięciominutową przerwę. 

 

Po przerwie w obradach 

 

Ad. 26 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej  

z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Ta uchwała (…) wpisuje się w potrzeby Gminy w zakresie zabezpieczenia, 

szczególnie miejsc dla lokali mieszkalnych pod wynajem”. Dodał, że Komisja Budżetu 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenicy dla zabudowy 

mieszkaniowej z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce dotyczącej zmiany roku podjęcia uchwały na 2020. Wobec 

braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do projektu ww. uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenicy dla zabudowy 

mieszkaniowej z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XV/144/20 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łobżenicy dla zabudowy mieszkaniowej z usługami w rejonie ulicy 600-Lecia - 

wraz z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Ad. 27 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla farmy fotowoltaicznej we wsi Walentynowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce dotyczącej zmiany roku podjęcia uchwały na 2020. Następnie 

otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Polska musi osiągnąć pewne wskaźniki pozyskiwania energii ze źródeł 

odnawialnych. Powiedział: „W tej chwili mamy 9%, a powinno być 15 niedługo. Średnia 
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europejska jest 12, więc jesteśmy i tak dosyć daleko z tyłu”. Dodał, że Komisji Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy fotowoltaicznej we wsi 

Walentynowo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zarządził głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do projektu 

ww. uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawkę. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy fotowoltaicznej we wsi 

Walentynowo wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/145/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla farmy fotowoltaicznej we wsi Walentynowo - 

wraz z autopoprawką.  

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Ad. 28 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Izdebki dla działki nr 75 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawkach do projektu ww. uchwały, dotyczących: 

- zmiany roku podjęcia uchwały na 2020, 

- zmiany treści § 1 ust. 2 na: Granice obszaru objętego planem oznaczono graficznie na 

rysunku w skali 1: 1000, pomniejszonej do skali 1: 5000, stanowiącym załącznik do uchwały. 

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Przeznaczamy kolejny teren na możliwość zagospodarowania, tu w tym 

przypadku akurat magazynowo-składowe obszary”. Powiedział, że w związku  

z prowadzonym obecnie profilem produkcji rolniczej zachodzi potrzeba przygotowania bazy 

„magazynowo-zapleczowej”. Wpłynie to również na zwiększenie potencjału podatkowego 

Gminy. Dodał, że opinia Komisji Budżetu jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że autopoprawki do projektu uchwały będą głosowane wspólnie. Wobec braku 

uwag zarządził głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawki. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Izdebki dla działki nr 75 wraz  

z autopoprawkami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/146/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Izdebki dla działki nr 75 - wraz  

z autopoprawkami.  

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Ad. 29 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Ta uchwała dotyczy uporządkowania przestrzeni w miejscowości Dębno. (…) 

Chodzi o umożliwienie zagospodarowania terenu związanego z istniejącymi garażami, gdzie 

plan nie pozwalał dokonać podziałów, dojazdów stworzyć, tak żeby właściciele tych garaży 

mogli w sposób właściwy z tego obszaru korzystać”. Dodał, że opinia Komisji Budżetu jest 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawkach do projektu uchwały dotyczących: 

- zmiany roku podjęcia uchwały na 2020, 

- zmiany treści § 1 ust. 2 na: Granice obszaru objętego planem oznaczono graficznie na 

rysunku w skali 1: 1000, stanowiącym załącznik do uchwały. 

Oznajmił, że autopoprawki do projektu uchwały będą głosowane wspólnie. Wobec braku 

uwag zarządził głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła autopoprawki. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla fragmentów działek  

nr 21/1 i 21/7 wraz z autopoprawkami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/147/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dębno dla fragmentów działek nr 21/1 i 21/7  - 

wraz z autopoprawkami.  

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
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Ad. 30 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy drogi położonej w miejscowości Rataje. Oznajmił, 

że przeprowadzono konsultacje dotyczące nazwy ulicy. Powiedział: „Zespół, który zajmował 

się procesem analizy, oceny i przygotowaniem rekomendacji Radzie Miejskiej, brał pod 

uwagę te opinie, które tam padały”. Najwięcej głosów otrzymała propozycja ulicy Spokojnej. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował: „Do komisji dotarły też inne propozycje 

i wnioski, między innymi organizacji pozarządowych, żeby uwzględnić (…) patronów czy 

ważne osobistości z Łobżenicy, które czekają na odpowiednie, godne ich upamiętnienie”, np. 

Józef Reinholz, męczennicy góreccy, król Łokietek. Stwierdził, że po rewitalizacji centrum 

Łobżenicy będzie można wrócić do powyższych propozycji i dokonać zmian. Dodał: 

„Komisja opiniowała pozytywnie również takie działanie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/148/20 w sprawie nadania nazwy ulicy, która stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu. 

 

Ad. 31 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego 

na pokrycie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 

Gminy Łobżenica – Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy  

Sp. z o.o.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały (załącznik nr 36 do protokołu). Poinformował, że opinia Komisji 

Budżetu jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/149/20 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie 

udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy 

Łobżenica – Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Sp. z o.o.  

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Ad. 32 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała stanowisko w sprawie 

petycji. Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Andrzeja Dziamarę. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Oznajmił, że petycja Pani Renaty Sutor z dnia 6 grudnia 2019 r. została przeanalizowana na 

posiedzeniu w dniu 10 stycznia 2020 r. Powiedział, że po przeprowadzonej dyskusji komisja 

jednogłośnie negatywnie rozpatrzyła petycję.  

Poinformował: „W punkcie pierwszym petycji komisja zwraca uwagę na to, że Rada Miejska 

w Łobżenicy nie podjęła uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania. W Gminie 

nie ma płatnych parkingów. W drugim punkcie komisja stwierdza, że intronizacja Jezusa 

Chrystusa na Króla Polski leży poza zakresem zadań własnych Gminy”. Dodał, że komisja 

jednogłośnie podjęła uchwałę nr 3/20. 

 

Protokół Nr 3/20 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z podjętą uchwałą stanowią 

załączniki nr 38 i 39 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/150/20 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 40 do 

protokołu. 

 

Ad. 33 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej wypracowała poprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

Komisja Komunalna zaproponowała następujące brzmienie kontroli Komisji Rewizyjnej  

w marcu 2020 r.: Kontrola zasadności przyznawania dodatków specjalnych dla Zastępcy 

Burmistrza Łobżenicy i kierowników referatów oraz kontrola wyjazdów samochodem 

służbowym i wyjazdów prywatnymi pojazdami w celach służbowych - za 2019 rok. 

Pan Przewodniczący powiedział, że po zapoznaniu się ze Statutem oraz zaczerpnięciu 

informacji od radcy prawnego, zgłasza wniosek o odrzucenie poprawki Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. Stwierdził, że pierwotny zapis o kontroli wydatkowania 

dodatków specjalnych, jest właściwy. Oznajmił: „Ten zapis, tej właśnie zasadności, (…) 

byłby niespójny ze Statutem”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Ja bym tutaj nie widział sprzeczności, dlatego że kontrola jest pod względem 

legalności, celowości, gospodarności i zasadności, więc w moim przekonaniu słowo 

wydatkowania nic nie znaczy. No to co. Księgowa wypłaciła, tak, i czy podpisał czy na konto 

przyszło. Wydatkowanie to jest słowo jakieś dziwne, bo ono niczego nie kontroluje. Mogę się 

spytać czy poprosić. Było przelane ? Było przelane. (…) Czyli to nie jest żadna kontrola, mi 

się wydaje. Zasadność jest elementem kontroli jak najbardziej. Celowość, gospodarność. To 
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są kryteria każdej kontroli i my na pewno w Statucie mamy, że komisja pod względem takim 

dokonuje kontroli”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez Panią Katarzynę Paczyńską. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Oznajmiła: „Panowie tutaj mają, i Pan Przewodniczący i Pan Radny, rację. Natomiast nie 

zrozumieliśmy się co do zmiany, ponieważ w planie zaznaczono, że w marcu odbędzie się 

kontrola wydatkowania. Natomiast była propozycja pod względem zasadności, a § 80 Statutu 

stanowi, że kryteriami kontroli Komisji Rewizyjnej jest legalność, gospodarność, rzetelność, 

celowość oraz zgodność dokumentacji ze stanem faktycznym. Czyli nie ma zasadności”. 

Dodała, że kontrola powinna być dokonywana na podstawie kryteriów wymienionych  

w Statucie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził: „Nie widzę takiej dużej różnicy pomiędzy celowością a zasadnością”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Jeśli to będzie zapisane kontrola wydatków i jeśli” komisja „zajmie się tymi 

zapisami, które są w Statucie, to ona do tego wszystkiego może dojść i to stanowisko 

wypracować”. Oznajmił, że podda pod głosowanie wniosek o odrzucenie poprawki Komisji 

Komunalnej, jako „dalej idący”.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poinformował: „Komisji Komunalnej chodziło o to, że tu wygląda tak. Kontrola 

wydatkowania dodatków specjalnych dla Burmistrza. Jak on te pieniążki dostanie do kieszeni 

to jest jego sprawa, co będzie z nimi robił”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził: „Sprawa jest prosta. Przecież sobie zdaję sprawę z tego, jaki jest cel kontroli i nie 

ma w tym tutaj jakiegoś nieporozumienia. No jest po prostu taki zapis wydatkowania. Jak Pan 
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Radny Starszak. Czy kasa popłaciła czy nie ? No przecież nie to jest celem kontroli, tak. 

Celem kontroli jest celowość, zasadność (…) przyznania i radni tego chcą się dowiedzieć  

i taką informację otrzymają”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział: „Pozwolę się nie zgodzić z Panem Burmistrzem, z taką interpretacją, bo my  

w budżecie nigdzie nie mamy zapisanych wydatków na dodatki służbowe. (…) Uważam, że 

tutaj wniosek Pana Przewodniczącego Rady, który tutaj proponuje poddać pod głosowanie  

o odrzucenie wniosku, jest najbardziej chyba tu daleko idącym i możliwym do załatwienia 

tego sporu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie wniosek w sprawie odrzucenia 

poprawki Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 6 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”,  

6 głosami „wstrzymującymi się”, poparła powyższy wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XV/151/20 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

na 2020 rok, która stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Ad.34 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos. 
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W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

na 2020 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XV/152/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok, która stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Ad. 35 Przedłożenie planów pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka.     

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak   

Omówił plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2020 rok.     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Mariusza Wiśniewskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski   

Omówił plan pracy Komisji Oświaty i Polityki Społecznej na 2020 rok.     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Wiesława Bodetko. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko   

Omówił plan pracy Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej na 2020 rok.   

  

Radni nie zgłosili uwag do planów pracy Komisji Rady Miejskiej, które stanowią załączniki 

nr 44-46 do protokołu.   

 

Ad. 36 Interpelacje, zapytania radnych 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że wpłynęły dwie interpelacje radnego Ryszarda Biniaka, na które udzielono 

odpowiedzi. 

 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 37 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …     ……     ……     ……     …* 

Podziękowała za przyjęcie programu opieki nad zwierzętami. Oznajmiła, że w 2019 r. udało 

się pozytywnie rozwiązać sprawę kojców w Ferdynandowie. Powiedziała: „Od stycznia do 

maja to się ciągnęło”. Poinformowała: „Na stronie napisałam, że zostało to wykonane, potem 

poprawione. (…) Trzy kojce są przystosowane również dla psów, które uciekają albo dla 

małych psów”. 

Stwierdziła: „Na przestrzeni tego minionego roku, myślę, że krok za krokiem coraz więcej 

jest punktów stycznych, że tak powiem, i coraz lepiej się układa współpraca z Gminą. Myślę, 

że dochodzimy do coraz lepszego porozumienia, co mnie akurat bardzo cieszy. Mam 

nadzieję, że tak będzie nadal, bo jeszcze jest parę rzeczy do zrobienia”. 

Następnie Pani …     ……     ……     ……     …* oznajmiła, że nie było do tej pory sytuacji 

takiej, że brakowało miejsca w przytulisku dla kolejnego psa. Poinformowała, że w chwili 

obecnej w miejscu tym przebywa pięć psów. Kontynuowała: „Kilkanaście psów i kotów 

przewinęło się. (…) Albo od razu trafiły do stałych domów, albo przez domy tymczasowe. 

Także to naprawdę jest tak, że gdyby nie takie działania to by był kłopot o wiele większy”.  

…     ……     ……     …* wyraziła zadowolenie z powodu tego, że kilka razy miały miejsce 

zbiórki karmy w szkołach. Zwróciła uwagę na bardzo dobrą współpracę z kołem wolontariatu 
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„Pomocni” ze szkoły w Łobżenicy. Stwierdziła: „Coraz prężniej to działa. Coraz większa 

grupa wolontariuszy i dzięki temu udaje się naprawdę regularnie odbywać spacery z tymi 

naszymi pieskami”. Oznajmiła, że na stronie szkoły powstała zakładka, w której znajdują się 

ogłoszenia o psach do adopcji.  

Poinformowała, że nadal zdarza się, że mieszkańcy nie wiedzą o miejscu tymczasowego 

pobytu w Ferdynandowie, pomimo tego, że istnieje ono już ponad trzy lata. 

W dalszej części wypowiedzi Pani …     ……     ……     ……  * powiedziała, że w programie 

opieki została uregulowana sprawa zwierząt powypadkowych i udzielania im pomocy. 

Oznajmiła, że jest podpisana umowa z lekarzem, który będzie dostępny całodobowo. 

Dostrzegła potrzebę upowszechnienia numeru kontaktowego do tego lekarza.  

Poinformowała, że zaciągnęła opinii na temat prywatnych schronisk. Powiedziała: „Bywa 

nagonka na te miejsca i mocno trzeba (...) najpierw uważnie przyjrzeć się pracy takim 

schroniskom, zanim się je oceni, więc cieszę się, że Gmina ma podpisaną umowę z dobrym 

schroniskiem”. 

Następnie …     ……     ……     * oznajmiła, że w 2019 r. z powodu dużych kosztów leczenia 

psa z Luchowa i prawdopodobnie kojców dostała informację, że „pieniądze się skończyły, 

przeznaczone na zwierzęta”. Kontynuowała: „Cieszę się bardzo, że się jednak potem jakieś 

znalazły. Doceniam i cieszę się, że większy budżet jest w tym roku. Wszyscy się myślę 

staramy, żeby te koszty były jak najmniejsze, jednocześnie żeby to nie było kosztem 

zwierząt”. Podkreśliła, że nie może dojść do sytuacji, w której zabraknie środków na leczenie 

bezdomnego zwierzęcia, które ucierpiało w wypadku.  

Pani …     ……     ……     ……     …* poruszyła kwestię psów biegających luzem, zwłaszcza na 

terenach wiejskich.  

W dalszej części wypowiedzi oznajmiła, że dostała informację o „próbie pseudohodowli, tutaj 

nielegalnym hodowaniu amstafów” błękitnych na naszym terenie. Chodziło o sukę  

z dziesięcioma szczeniakami. Pojawił się problem z karmą. Amstafy, pomimo tego, że nie są 

wpisane na listę niebezpiecznych psów, źle prowadzone takie są. Powiedziała: „Nie chciałam 

robić problemów ludziom, bo wbrew temu, co wiem, że czasem się tu o mnie mówi, mnie nie 

chodzi o to, żeby być kłopotliwa dla ludzi, tylko żeby działać w naprawdę dobrze pojętym 

interesie danego zwierzaka, dla jego dobra”.  

Poinformowała, że suka miała zostać wysterylizowana. Kontynuowała: „A każdy z tych 

szczeniaków jak trafi do jakiegoś domu to musi być podpisana umowa, ja muszę wiedzieć, 

gdzie trafił i muszę mieć nad tym nadzór”. Oznajmiła: „Jeden z nich został sprzedany bez 
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umowy, bo kiedy poprosiłam o umowę to się okazało, że po prostu jej nie dostanę”. Dodała, 

że pomagała z karmą. 

Następnie Pani …     ……     ……     ……     …* powiedziała: „Umówiłam się z właścicielami,  

że powiadomię fundację, która zajmuje się amstafami, która po prostu odbierze szczeniaki po 

to, żeby dać im dobre domy”. Po przyjeździe osób z Poznania stanowisko zostało zmienione. 

Musiała zostać wezwana policja. …     ……     ……     …… * stwierdziła: „Zrobiła się po prostu  

w ogóle niepotrzebna awantura”. Ostatecznie sześć z dziesięciu szczeniaków zostało 

dobrowolnie oddanych. 

Pani …     ……     ……     ……     …* kontynuowała: „Zostały na tym terenie jeszcze trzy plus 

czwarty, który poszedł nie wiem gdzie, plus matka i ja nie wiem co się będzie dalej działo, 

dlatego uznałam, że powinnam o tym głośno powiedzieć”. 

Stwierdziła: „Jestem, no delikatnie mówiąc, niezadowolona ze współpracy z policją naszą, na 

tym terenie. Nie mówię konkretnie o samej Łobżenicy, ale w ogóle tej policji, która podlega 

pod Piłę. I mówię wprost i otwarcie. Są tutaj lepsi i lepsiejsi. Są ludzie, gdzie po prostu 

przymyka się oczy i niestety ja to będę wprost mówić, nie będę udawać, że tak nie jest. Ta 

sprawa prawdopodobnie zostanie zamieciona pod dywan. Ja się dowiedziałam, że nie jestem 

stroną w sprawie, więc nie powinno mnie interesować, gdzie ten szczeniak poszedł”. 

Oznajmiła: „Nie wiem, gdzie pójdą pozostałe trzy”. Oświadczyła: „Jeśli gdzieś będzie biegał 

jakiś amstaf, tak, i kogoś zaatakuje, to po prostu chciałabym, żeby nie było tak, że ja o tym 

głośno nie powiedziałam”. 

Pani …     ……     ……     ……     …* dodała: „Ogólnie widzę, że współpraca układa się coraz 

lepiej. Bardzo się z tego cieszę, ale są rzeczy, które wymagają na pewno dopracowania”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił się do Burmistrza Łobżenicy. Powiedział: „Ja bym prosił o rozważenie możliwości 

przeprowadzenia kontroli poletek zaporowych na terenach dzierżawionych przez koła 

łowieckie czy OHZ, gdyż rolnicy sygnalizują dużą aktywność dzikiej zwierzyny na ich 

polach, a także wspomniane poletka zaporowe, między innymi te, które myśmy kiedyś 

kontrolowali, dwa czy trzy lata temu, w ogóle nie są obłożone karmą od dłuższego czasu”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Powiedział, że na drodze w kierunku dawnej cegielni jest „zastoisko” koło Pana …           …*.  
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Poprosił o zainteresowanie się tą sprawą. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poruszył kwestię dróg powiatowych. Zapytał, czy w 2020 r. będą „nakładki, asfalty robione  

w Gminie Łobżenica”. 

 

Sołtys Ferdynandowa Grażyna Pirecka 

Poinformowała, że w Ferdynandowie znajduje się pięć psów. Powiedziała: „Wkrótce będzie 

już osiem. (...) Tak mnie powiadomiono. My za te pieniądze przecież nie będziemy oprzątać,  

i karmę, i wodę, i wszystko kupowali. To się w ogóle nie opłaca z celem, żebyśmy my za 

tysiąc złote tyle pracowali tam”. Kontynuowała: „Nie wiem, jak to dalej będzie, jak to będzie 

osiem psów ?” Dodała: „Będzie szósty kojec, ale mamy trzy psy do odebrania”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że jest to temat na dłuższą rozmowę z Panem Burmistrzem. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Zapytała, czy „byśmy nie mogli co roku świętować odzyskania niepodległości właśnie  

25 stycznia”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Zwrócił uwagę na problem z kierowcą w OSP Dźwierszno.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał, czy są szanse na nowy pojazd dla OSP Liszkowo. 

 

Sołtys Ferdynandowa Grażyna Pirecka 

Zadała pytanie, czy w gminie mogłaby zostać otwarta kasa. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował Pani …     ……     ……     ……       …* za współpracę. Powiedział: „To też nie jest 

tak, że jest worek bez końca”. Kontynuował: „Ja Panią rozumiem. (…) Przeznaczamy już 

duże pieniądze. Trudno jest wycenić oczywiście”. 
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Nawiązał do wypowiedzi pani sołtys Grażyny Pireckiej. Oznajmił: „Jeżeli w środowisku 

wiejskim (…) nie zrobimy porządku z psami, to my po prostu będziemy to mielili w koło”.  

W mieście jest już dużo lepiej. Stwierdził, że powstaje problem, kiedy do Ferdynandowa 

przyjadą trzy-cztery psy. Powiedział, że z jednej strony przeznaczamy środki, a z drugiej 

strony nie wiemy jak podejść do tematów w środowiskach wiejskich. Dodał, że zaprosi panią 

sołtys do urzędu. 

Pan Burmistrz poruszył kwestię poletek zaporowych. Poinformował, że skontaktuje się  

z Panem Góreckim. Dodał: „Dam Panu Radnemu odpowiedź. Przedzwonię. Porozumiemy się 

w tym temacie”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Pan Dziamara. (…) Pojedziemy na tą drogę. 

Zobaczymy, co tam się wydarzyło i trzeba będzie podjąć naprawę”.  

Stwierdził, że dzień 25 stycznia to nasze święto, które nigdy nie było gloryfikowane. 

Powiedział: „Chcielibyśmy, żeby naszym świętem był dzień 25 stycznia, szanując oczywiście 

to co się wydarzyło” 27 stycznia 1945 r. Ważną kwestią jest udział młodzieży szkolnej  

w uroczystościach. 

Pan Burmistrz oświadczył, że rzeczywiście jest problem z kierowcami w Dźwiersznie. 

Zwrócił uwagę na to, że jest to Ochotnicza Straż Pożarna. Dodał: „Nie wiem czy my w czymś 

możemy pomóc. No nie bardzo”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Oznajmił, że w dniu dzisiejszym dowiedział się, że Pan …     ……    …  * zdał egzamin i będzie 

na etacie na kierowcy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „O samochodzie do Liszkowa pamiętamy. Mamy przejąć samochód  

z Niemiec. (…) Zaczekajmy niech przyjedzie samochód z Niemiec i wtedy pomyślimy jak to 

zrobić”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poprosiła panią sołtys Pirecką o uszczegółowienie kwestii otwarcia kasy w urzędzie. 

Sołtys Ferdynandowa Grażyna Pirecka 

Oznajmiła: Chodzi o to, że mieszkańcy „muszą przyjść do gminy. Z gminy do banku.  

Z banku muszą przynieść kwitek do gminy”. Dodała, że osoby starsze mają problemy  

z wypisaniem dowodu wpłaty.   
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że powodem zamknięcia kasy w urzędzie było kilka operacji kasowych  

w ciągu dnia. Czasami było tak, że w ogóle nie było takich operacji. Powiedziała: „Tak 

naprawdę jest pracownik, który się tym zajmuje i on nie bardzo ma co robić i trudno go 

przydzielić do innych czynności. Kasa została zamknięta i ona nie będzie otwarta  

w urzędzie”. Punkt kasowy nie znajduje się w znacznej odległości od urzędu. 

Oznajmiła, że banki nie mogą za nikogo wypisywać dowodów wpłaty, ponieważ „jest to 

związane z szeroko pojętą tajemnicą bankową”. Adres zamieszkania, numer i seria dowodu 

osobistego, numer rachunku są danymi poufnymi. 

Następnie Pani Skarbnik poinformowała: „Możemy ewentualnie zrobić i będziemy na pewno 

na ten temat rozmawiać, żeby przygotować takie gotowce, że tak powiem, z numerem konta, 

żeby nawet wpisać, że załóżmy, to jest opłata za wydane zaświadczenie”, np.  

o zameldowaniu. „Natomiast do samego końca nie możemy przygotować tego dowodu 

wpłaty za osobę zainteresowaną, za naszego interesanta”. 

Skarbnik Gminy Łobżenica powiedziała, że może wejść obowiązek zainstalowania terminalu 

POS w urzędzie. Osoby starsze niekoniecznie muszą być jednak zainteresowane, aby 

dokonywać płatności kartą. Dodała: „Dużo tych wpłat kasowych nie ma, (…) ale jeżeli są 

takie problemy, które zgłaszają przede wszystkim starsi mieszkańcy, to będziemy to 

rozwiązywać”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Nawiązał do kwestii dróg powiatowych. Poinformował, że plan remontów jest przyjmowany 

przez Radę Powiatu w miesiącu kwietniu. Powiedział: „Niestety środki, jakie są przeznaczone 

na drogi w tym roku, to raptem kilka milionów. Zobaczymy, które po przeglądzie zostaną 

odcinki wytypowane. Jak już będzie to wtedy Państwa powiadomię”.  

Dodał, że w najbliższym czasie u Pana Starosty ma odbyć się spotkanie Zarządu Powiatu  

z burmistrzami i wójtami, na którym będzie również omawiana kwestia remontów dróg. 

 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił się do Burmistrza Łobżenicy oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej. Oznajmił, że 

rolnicy mogą posiadać kompostowniki. Powiedział: „Wzorem innych gmin byłaby możliwość 

taka, że opłata od osoby mogłaby być niższa w związku z uruchomieniem tego 

kompostownika”. Poprosił, aby poruszyć ten temat na posiedzeniu Związku Gmin Krajny. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „O tych sprawach, czy o cenach, spotykamy się z Panem Burmistrzem na 

terenie Złotowa bardzo często i nie ukrywam, że dyskusji, pomysłów jest dużo. Chociaż  

z góry mówię, że podwyżka będzie bolała. Nie przeskoczymy pewnych rzeczy, takich bym 

powiedział ustawowych, ale nie chcielibyśmy też tu straszyć mieszkańców, że Bóg wie ile 

ona będzie wyglądała, bo my sami na dzień dzisiejszy nie wiemy”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał, co rolnicy mają zrobić z folią po kiszonkach.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Zrobiliśmy już rozeznanie. Rolnicy zgłaszali nam ilości, orientacyjne oczywiście  

i złożyliśmy wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na dotację. (…) 

Temat podjęty i czekamy na decyzję Wojewódzkiego Funduszu”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Poruszył kwestię słupków przystankowych w miejscowościach Dziunin, Dębno, Fanianowo  

i Liszkowo - przy drodze powiatowej. Powiedział, że obowiązkiem Gminy jest zgłosić do 

Powiatu postawienie tych słupków. Zapytał, czy zostało to zrobione. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że „wyszczególnione zostały te miejsca i takie pisma do Powiatu poszły”.  

 

Ad. 38 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:40 zakończył obrady XV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 

 

 



 39 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2019 r. poz. 1429) oraz art. 24 ust. 1 

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej  

- 4.5.2016 L 119/1. 

 

 

 


